
Generalforsamling	i	Flaskebekk	Vel	2015	
Referat	
Årets-generalforsamling	ble	avholdt	på	Tangenten	17.	Februar	2015.	
Antall-frammøtte:	Ca	25	
	
1.			Åpning	av	generalforsamling	ved	styreleder	

Styrets	leder,	Arvid	Iversen	åpnet	møtet.	Innkallingen	til	generalforsamlingen	ble	
godkjent.	

2.			Valg	av	ordstyrer	og	referent  	
	 Kristian	Bye	ble	valgt	til	ordstyrer	og	Susanna	Thommessen	ble	valgt	til	referent.	 	
3.			Styrets	årsberetning	og	regnskap	

Årsberetningen	ble	framlagt	og	lest	opp.	Årsberetningen	ble	enstemmig	godkjent.	
Spørsmål	fra	salen	til	canal	Digitals	graving	i	veier.	Styret	har	ikke	fått	henvendelse	
fra	tiltakshaver.	Follo	energi	skifter	stolper.	Kristian	Bye	er	nyvalgt	leder	for	
Strandpromenadelaget,	han	melder	om	arbeid	med	belysning	av	denne.	Tiltak	må	
konfereres	med	styret	i	vellet	i	forkant	av	tiltak.	Vellet	behandler	søknad	om	tilskudd	
fra	Strandpromenadelaget.	Regnskapet	ble	framlagt	og	lest	opp	av	kasserer	Mette	
Wiik.	Bemerkning;	regnskapsåret	2014	varte	fra	01.	Juni	og	ut	året,	derfor	den	store	
forskjellen	i	inntekter	(kontingenter)	mellom	2014	og	2015.	

4.			Valg	av	nytt	styre	
Valgkommiteen	består	av	Marie	Storjord	og	Torunn	Vigmostad	Steinhaug.	Torunn	la	
fram	valgkommiteen	sitt	arbeid	og	takket	det	gamle	styret.	
Arvid	Iversen	ble	takket	for	sin	innsats	så	langt	og	Katja	Bye	ble	valgt	som	ny	leder,	
Rainer	Jucker	og	Ragnhild	Schei	går	ut	av	styret.	Elin	Blindheim,	Knut	Ola	Ulvestad	
og	Christer	Arnesen	ble	valgt	som	nye	styremedlemmer.	

5.			Valg	av	revisor	
	 Øystein	Kvalnes	ble	takket	for	sin	innsats	og	Kari	Ringdal	ble	valgt	som	ny	revisor.	
6.			Valg	av	valgkomité		

Marie	Storjord	går	ut	av	valgkomiteen.	Susanna	Thommessen	ble	nyvalgt	og	Torunn	
Vigmostad	Steinhaug	fortsetter	i	valgkomiteen.	

7.			Fastsettelse	av	kontingent	for	2016	
	 Kontingenten	frtsetter	å	være	kr.	750	for	2016.	
8.			Budsjett	for	2016	

Budsjettet	ble	framlagt	og	opplest	ved	kasserer	Mette	Wiik.	Det	er	tatt	høyde	i	
budsjettet	for	opprettelse	av	ny	nettside	på	som	kan	leses	på	ulike	plattformer	og	
som	styret	selv	kan	betjene.	Fredrik	Meltzer	som	har	drevet	nettsiden	i	12	år	ble	
takket	for	sitt	arbeid	med	denne.	Kleiva	skal	rustes	opp	ved	hjelp	av	et	økonomisk	
samarbeid	mellom	Tangen	vel	og	Nordveien	veilag.	

9.			Forslag	på	endringer	av	vedtekter,	se	vedlegg	
Forslaget	ble	vedtatt.	Det	ble	vedtatt	at	styrets	formann	og	et	medlem	i	fellesskap	
skal	ha	signaturrett.	

10.	Eventuelt	
Bussholdeplassen	Skogen	skal	muligens	nedlegges.	Vellet	vil	be	Nesodden	kommune	
om	en	redegjørelse	for	dette.	Reguleringsplanen.	Det	er	7	år	siden	den	ble	meldt	inn	
til	kommunen.	Styret	ble	oppfordret	til	å	følge	opp	denne	med	kommunen.	Gnr/Bnr	



2/8	–	Det	ble	foreslått	å	danne	en	egen	gruppe	som	kan	følge	opp	håndteringen	av	
disse	eiendomsbitene.	Ricky	Vatten	meldte	seg	som	interessert	i	arbeidet.	

	
	
Takk	for	en	god	generalforsamling.	
Flaskebekk	28.02.2016	
v/Susanna	Thommessen	


